
Date: 16 December 2022 (Friday)
Time: 12.45 – 2pm
Location: G/F Chinese Restaurant
Program: Games, lucky draw, performances
Fee: SA Member HK$100; Non-SA Member $140
Quota: 240 staff (Priority for booking of 12-person tables)

Registration:

Registration Deadline: Nov 24, 2022
 
Please register here:

Members Associate Members
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0kVC86lvDupsknA https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cLWGhoxYoSh5DqC

 
Priorities will be given to the registrations as follows:
 

1. First Category: Reserve a table for 12 persons (a minimum of 9 SA members**).
*A maximum of 12 tables are reserved for this category (a lottery will be adopted in case of
oversubscription)

2. Second Category: Table, Group, or individual registrations.
*At least 6 tables are reserved for the category (first come, first served).

 

Note:
1. **Already an SA member on or before 13 Nov, 2022.
2. All participants must meet the Vaccine Pass requirements in LeaveHomeSafe App.

 

 

(Chinese version follows the English one) (中文版在英文版本之後)

Newsletter Issue: 14 November 2022

Staff Association Activity

Registration for SA Christmas Party 2022

 
******************************************************************************************************************************

Recruitment for SA Classes and Teams

Chinese Dance Class is going to start a new course!

Please click this link for details: http://staff.ust.hk/interest.html

Notes:

1. All new and existing participants will need to register online.

2. First-come-first-served. Priority will be given to SA members.

3. All participants must be faculty/ staff or SA Member/ Associate Member. Non-members are welcome to join Staff Association.

Application form can be downloaded from:  https://staff.ust.hk/membership_form.html

 
******************************************************************************************************************************

Snapshots of Total Lunar Eclipse cum Stargazing activity

Finally,  the day came when we had the rare opportunity to see "total lunar eclipse" and "lunar occultation of
Uranus" at the same time in Hong Kong. 27 SA members/ associate members and their companions joined us at the
outdoor garden,  HKUST Library, for this rare astronomical spectacle.

https://staff.hkust.edu.hk/ChristmasParty.pdf
https://staff.hkust.edu.hk/ChristmasParty.pdf
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0kVC86lvDupsknA
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0kVC86lvDupsknA
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cLWGhoxYoSh5DqC
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cLWGhoxYoSh5DqC
https://staff.ust.hk/index.html
https://staff.ust.hk/index.html
https://staff.ust.hk/news_staff.html
https://staff.ust.hk/news_staff.html
http://staff.ust.hk/interest.html
http://staff.ust.hk/interest.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html


日期: 2022年12月16日(星期五)
時間: 下午12時45分至2時
地點: G/F 南北小厨
節目: 遊戲, 抽獎, 表演
費用: 科大教職員協會會員HK$100, 非會員HK$140
名額： 240位同事(預訂12人枱優先)

報名:

截止報名日期: 2022年11月24日

登記：
會員 附屬會員
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0kVC86lvDupsknA https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cLWGhoxYoSh5DqC

 
預訂登記會以下面優先次序排列:
 
1. 第一類別: 預訂整張十二人枱, 其中最少九人為教職員協會會員**.
*最多十二張十二人枱會預留給這類別(若超額認購時會以抽籤決定)
2. 第二類別: 全枱, 圑體或個人預訂.
*最少六張十二人枱會預留給這類別(先到先得)

註:
1. ** 需要於2022年11月13日或之前已為教職員協會會員
2. 所有參加者必須符合「安心出行」內的疫苗通行證要求。

 
The moon was, unfortunately, covered by thick clouds. Only Jupiter, the brightest planet, could be seen occasionally
between the gaps of clouds. Nevertheless, there was a beautiful night view from the outdoor garden HKUST Library
and the facilitator explained well the principles behind lunar eclipse due to which our participants had a delightful
evening. The next total lunar eclipse will occur in 2025. Let's look forward to it!
 
Why does the moon turn reddish during a total lunar eclipse?
 
During a total lunar eclipse, the Earth lies directly between the sun and the moon. Earth casts its shadow on the
moon as a result. While direct sunlight is completely blocked, only some light reaching the Moon passes through
Earth's atmosphere. But this light is refracted, which means that shorter blue wavelengths of light are scattered
more than the longer red ones, causing the "blood moon".

會訊 2022年11月14日

科大教職員協會活動

香港科技大學教職員協會聖誕聯歡會

 

******************************************************************************************************************************

科大教職員協會興趣班及小組招募

中國舞班即將開新班, 現正招收成員。

詳情請參閱網頁:  https://staff.ust.hk/interest.html

註：

1. 新舊成員均須登入網上報名，先到先得. 會員優先。

2. 參加者必須是教職員或本會會員/附屬會員。歡迎非會員加入本會。

申請表格可在網址下載：https://staff.ust.hk/membership_form.html
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******************************************************************************************************************************

月全食及觀星活動花絮照片

終於迎來千載難逢的「月全食」及「月掩天王星」兩大天文現象同時出現的日子。27位科大教職員協會會員及親
朋好友相聚于圖書館花園，一同期待這難得一見的天文奇觀。可惜天公不做美，厚厚的雲層遮蓋了月亮，無法得
以一見。只有最亮的木星，我們偶爾可以在雲層間隙見到些許。專業的講解員還是為大家詳細介紹了這種天文現
象的原理，加上美麗的科大夜景，參加者也過了一個愉快的晚上。下一次的月全食將發生在2025年，讓我們一起
期待吧！
 
小知識：為何月全食的月亮是紅色的？
 
當太陽、地球和月球三者排成一線，地球在背着太陽的方向，會出現一條陰影；如月球完全進入不受直接日光照
射的「本影」時，太陽光線被地球阻擋，就會發生月全食。
與日食不同，月全食期間月亮不會完全消失，而會呈現銅紅色，因太陽光中藍色的波段在地球大氣層中被散射，
剩餘的紅光再被折射到月球上，形成「血月」。

 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk

 

https://staff.ust.hk/news_staff.html
https://staff.ust.hk/news_staff.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/contact.html
https://staff.ust.hk/contact.html
https://staff.ust.hk/index.html
https://staff.ust.hk/index.html
mailto:staff@ust.hk
mailto:staff@ust.hk

	Local Disk
	C:\Users\sajeddy\OneDrive - HKUST\Desktop\Site_SA_desktop\news20221114.htm


